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Rétvári Bence, a Belügyminisztérium parlamenti államtitkára (b) és Zsoldos Krisztián, 
a II. kerületi Áldás Utcai Általános Iskola igazgatóhelyettese

Kormányablakbusz segíti 
a felvételizők ügyfélkapu-

regisztrációját

Pest vármegye is 
csatlakozott az új 

alapellátási ügyeleti 
rendszerhez

Körbefutják 
a Balatont, hogy 

segíthessék a sérült 
gyerekek nyári 
táboroztatását

Rétvári Bence: az állami 
intézményekben dolgozó tanárok és 

óvónők részére megérkezik az emelt bérKözépiskolákhoz kitelepülő kormány
ablak busz segíti a felsőoktatásba je
lentkezők ügyfélkapuregisztrációját 
Pest vármegyében. Rétvári Bence, a 
Belügyminisztérium parlamenti állam
titkára, kedden Vácon a kitelepült kor
mánybuszról szólva arra hívta fel a fi
gyelmet, hogy 2010 óta a közigazgatás 
alkalmazkodik az emberekhez és nem 
fordítva.

Folytatás a 4. oldalon

Folytatás a 6. oldalon

Napjainkban Magyarország legnagyobb középfokú oktatási intézménye Dunakeszin épül. A szeptemberben 
megnyíló diáknegyedben két középiskola, a IV. Béla Király Gimnázium és a VSZC Lányi Ferenc Technikum diák
jai lesznek az első diákok, akik a szakemberek példáján fellelkesedve a város többi iskolájának tanulóival kö
zösen legóból építik meg a gigantikus intézményt.

Dunakeszin az elmúlt közel 
másfél évtizedben jelentős 
fejlesztések valósultak meg, 
melyek között a közelmúlt 
egyik meghatározó, a Tóvá
rosban és a ToldiDombliget 
Lakóparkban kiépített több 
kilométer hosszú csapadék
vízelvezető vezeték kiépítése 
volt. A beruházásnak köszön
hetően megszűntek a nagy 
esőzések okozta pincei be
ázások, az utcákat elárasztó 
víztenger.

Folytatás a 2. oldalon

Folytatás a 2. oldalon

Folytatás a 7. oldalonFolytatás az 5. oldalon

Február 1jével Fejér és Pest vár
megye is csatlakozott az új, egy
séges egészségügyi alapellátási 
ügyeleti rendszerhez; az ügyelet 
központi telefonszáma felnőttek és 
gyermekek esetében is a 1830 – tá
jékoztatta az Országos Mentőszol
gálat az MTIt.

A Városi Sportegyesület Dunakeszi 
(VSD) két kiválósága, Somfai Krisz
ti, a klub marketing és sajtórefe
rense, a kiemelt sportolókért fele
lős munkatárs és Horváth Csongor, 
a kosárlabda szakosztály vezetője 
nem akármilyen dologra szánták el 
magukat. Májusban körbefutják a 
Balatont, hogy példaértékű sport
teljesítményükkel és emberi helyt
állásukkal arra ösztönözzék a vál
lalkozásokat és a magánszemé
lyeket, hogy adományaikkal támo
gassák a súlyosan beteg gyerekek 
nyári táborozását szervező Bátor 
Tábor Alapítványt.

Folytatás a 2. oldalon

A hétfői napon az állami intézményekben dolgozó tanárok és óvónők számára megérkezik a megemelt 
bér – közölte Rétvári Bence, a Belügyminisztérium parlamenti államtitkára Budapesten, az Áldás Utcai 
Általános Iskolánál február 5én tartott sajtótájékoztatóján.

Milyen év volt 2023 az Újház Piramis Építőház Kft. életében?  
Erről kérdeztük Juhász Attilát, a társaság tulajdonosát
Két szóban tudom összefoglalni, nehéz és mozgalmas – válaszolta Juhász Attila, a gödi székhelyű Piramis Építő
ház Kft.nek, mint Pest vármegye legnagyobb építőanyagkereskedelmi cégének tulajdonosa, az Újház Zrt., vala
mint az ÉVOSZ Magyar Építőanyagkereskedelmi Tagozat elnöke, aki Gránit Oroszlán díjat kapott felelős üzletem
ber kategóriában, a társadalmi szerepvállalása és a közösségépítő szerepe elismeréseként.

A jövő mérnökei, pedagógusai legóból építik meg 
a szeptemberben megnyíló Dunakeszi Diáknegyed épületeit

A nagy fejlesztések 
mellett a kisebb 

beruházások is a lakók 
életminőségét javítják

Az államtitkár, a térség KDNP-s 
országgyűlési képviselője a 
Táncsics Mihály Mezőgazda-

sági Technikum, Szakképző Iskola és 
Kollégiumnál beszélt arról is, hogy a 
jövőben még több ügyet lehet ügyfél-
kapun keresztül intézni, teljesen digi-
tálisan.

Kitért arra: ez segítséget jelent az 
oktatásban és az egészségügyben is. 
Az ügyfélkapu "nagyon hasznos be-
lépés a digitális közigazgatási térbe", 
a digitális állampolgársággal pedig a 
közeljövőben ez robbanásszerűen bő-
vül - emelte ki Rétvári Bence.

A 130 ezer darab legóból ké-
szülő impozáns makett 
majd a diáknegyed be-

járatánál „köszönti” a diákokat 
és az intézménybe érkezőket. A 
„legókampusz” végleges súlya 120 
kg lesz, melyet mintegy 400 mun-
kaóra alatt építenek fel a diákok és 
a hozzájuk csatlakozó lelkes fel-
nőttek. Az iskolaváros építéséből a 
hétvégén is kivették részüket a két 
középiskola tanulói, akik a „saját” 
iskolájukat ötezer legókockából 
építették fel. 

A IV. Béla Király Gimnázium di-
ákjai Muladi Tamás földrajz-tör-
ténelem szakos tanár irányításá-
val 24 órán keresztül – éjjel-nappal 
- folyamatosan építették a diákne-
gyed egy részét, az ő új iskolájuk 
makettjét. A lelkes összefogást és a 
kreatív alkotó tevékenységet siker 
koronázta, a végeredményt megte-
kintette Dióssi Csaba polgármes-
ter is, aki gratulált a diákoknak és 
a velük együtt szorgoskodó felnőt-
teknek. 
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Kormányablakbusz segíti a felvételizők 
ügyfélkapu-regisztrációját

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról

Rétvári Bence: az állami intézményekben dolgozó 
tanárok és óvónők részére megérkezik az emelt bér

Az államtitkár hangsú-
lyozta, hogy a pedagó-
gusbérek emelése rég-

óta várt esemény, amellyel az 
állam a megbecsülését és elis-
merését tudja kifejezni.

Közölte, hogy január 30-ig 
minden pedagógus megkap-
ta az értesítést, hogy mekko-
ra emelt bérre számíthat, most 
pedig magát a bért is megkap-
ta.

Rétvári Bence hozzátette, 
hogy a nem állami fenntartók 
számára is megérkezett a bér-
tömeg, és azt a napokban a pe-
dagógusok számára ki tudják 
fizetni.

Hangsúlyozta, hogy a bér-
emelés teljes egészében költség-
vetési forrásból valósul meg, az 
Európai Uniótól a kormánynak 
garancialevele van arra, hogy 
biztosítja a finanszírozást.

Az államtitkár elmondta azt 

is, hogy tavaly és tavalyelőtt 
10-10 százalékkal nőtt a peda-
gógusok bére, a jövő évre vo-
natkozóan pedig 21 százalékos 
emelésről döntött a kormány. 
Így az idei emelést is beleszá-
mítva négy év alatt majdnem 
megduplázódik a pedagógusok 
bére – emelte ki.

Kitér arra, hogy a pedagó-
gusok bére MA-végzettség ese-
tén újabb 2 százalékkal, hiány-
szakmában dolgozók esetén 4 
százalékkal emelkedik. Továb-
bi 20 százalékos bértöbbletet 
kapnak azok a pedagógusok, 
akik olyan osztályt tanítanak 
vagy olyan településen taníta-
nak, ahol nehezebb sorsú, hát-
rányosabb helyzetű gyerme-
kek vannak – idézte fel Rétvá-
ri Bence.

Arra is felhívta a figyelmet, 
hogy az állam a fenntartók ré-
szére a béremeléshez szüksé-
ges bértömeget elutalja, és azt 
a fenntartónak teljes egészében 

a béremelésre kell fordítania. 
Hozzátette, hogy ezt az állam-
kincstár ellenőrizni is fogja.

Rétvári Bence úgy fogalma-

zott, hogy a most megvaló-
sult béremelés érezhető nagy-
ságrendű. Példaként elmond-
ta, hogy az emelés után az ál-

lami fenntartású iskolákban a 
gyakornok, pályakezdő peda-
gógusok átlagbére 561 100 fo-
rint lett. A pedagógus I. foko-

zatban lévőknek 601 992 forint, 
a pedagógus II. fokozatban lé-
vőknek 679 135 forint, az igaz-
gatói illetmény pedig átlagosan 
1 018 403 forint.

Kijelentette: a „dollárbaloldal 
és a pedagógustagozatuknak 
szerződő szakszervezetek” az 
elmúlt másfél-két évben min-
dent megtettek annak érdeké-
ben, hogy megakadályozzák a 
pedagógus-béremelést; „az el-
múlt 2 évben mondavacsinált 
okokkal akadályozták a peda-
gógusok béremelését úgy, hogy 
mindenféle álhíreket terjesz-
tettek Magyarországról”. Em-
lékeztetett arra is, hogy a balol-
dali kormány 2008-ban csök-
kentette a pedagógusok bérét.

Zsoldos Krisztián, az iskola 
igazgatóhelyettese a sajtótájé-
koztatón azt emelte ki, hogy va-
lamennyi pótlék esetében meg-
történt az emelés, amit saját 
példáján keresztül ismertetett.

Forrás: MTI

Dr. Rétvári Bence országgyűlési képviselő

Dr. Tarnai Richárd, Pest vármegye főispánja

Tarnai Richárd, Pest vár-
megye főispánja emlékezte-
tett: február 15-én jár le a fel-
sőoktatásba jelentkezés határ-
ideje, a jelentkezéshez ügyfél-
kapu-regisztráció szükséges. A 
regisztrációt a kormányablak-
ban lehet elintézni, ugyanak-
kor mobil kormányablakban, 
azaz kormányablakbuszban is 
elérhető minden olyan szolgál-
tatás, mint egy kormányablak-
ban - tette hozzá.

Azt mondta: a Pest Várme-
gyei Kormányhivatal min-
den középfokú oktatási intéz-
ménynek felkínálja a lehető-

séget, hogy "házhoz mennek", 
így helyben lehet elintézni 
a regisztrációt. A kormány-
ablakok 2011-es indulás óta 
Pest vármegyében több mint 
tízmillióan vették igénybe a 
kormányablak-szolgáltatást, 
csak idén januárban 156 ezren 
- ismertette.

Kormányablakbuszból 25 
van országszerte, amelyekkel 
bárhova ki tudnak települni - 
emlékeztetett, hozzátéve, hogy 
2023-ban 5629 kitelepülés volt 
országosan és több mint ötve-
nezren tudták ügyüket így in-
tézni.

A telefonszám a teljes ügye-
leti időszakban, hétköznap 16 
óra és másnap reggel 8 óra kö-
zött, hétvégéken és ünnepna-
pokon pedig egész nap hívha-
tó.

Az ügyeleti telefonszám fel-
hívásával a beteg szakszerű 
tanácsot kap, szükség esetén 
a tartózkodási helyére sürgős-
ségi ügyeleti autót vagy élet-
veszély esetén azonnal men-
tőt küldenek, bármely telepü-
lésen is tartózkodjon – írták.

Közölték azt is, hogy az 
egészségügyi alapellátásról 
szóló, 2022 decemberében el-
fogadott törvénynek megfe-
lelően fokozatosan és a terv 
szerint zajlik az új, egységes 
ügyeleti rendszer bevezetése.

Elsőként – tavaly február-
ban – Hajdú-Bihar vármegyé-
ben vezették be az új ügyele-
ti rendszert, majd Szabolcs-
Szatmár-Bereg, Győr-Moson-
Sopron, Borsod-Abaúj-Zemp-
lén, Komárom-Esztergom, 
Békés, Baranya, Jász-Nagy-
kun-Szolnok, Veszprém, He-
ves, Tolna, Csongrád-Csa-
nád, Zala, Somogy, Bács-Kis-
kun, Vas és Zala vármegye is 
csatlakozott.

Hozzátették: az eddigi ta-
pasztalatok és az ügyeleti el-
látásban részesített több mint 
330 ezer beteg visszajelzései 
alátámasztják, hogy az egy-
séges rendszer jól működik és 
minden rászorulónak a leg-
megfelelőbb ellátást biztosít-
ja.

Az új ügyeleti rendszer fel-
építésének és működésé-
nek az egyes csatlakozó vár-
megyékre vonatkozó részle-
tei a www.mentok.hu/ugyelet 
linkre kattintva is elérhetők.

Pest vármegye is csatlakozott az új 
alapellátási ügyeleti rendszerhez

Képünk illusztráció
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Tuzson Bence: Márciustól ingyenesen utazhatnak a tizennégy év alatti 
gyermekek a MÁV-VOLÁN járatain, vonaton, Volánbuszon és a HÉV-en is

Oktatási-nevelési fejlesztések 
kezdődhetnek a sikeres pályázatok nyomán

Tuzson Bence beszélgeté-
sünkben hangsúlyozta, 
hogy több újabb, most be-

vezetett intézkedéssel támogatja a 
kormányzat a magyar családokat. 
„Hogy csak egyet emeljek ki ezek 
közül: március elsejétől ingye-
nesen utazhatnak a tizennégy év 
alatti gyermekek a MÁV-VOLÁN 
járatain, vonaton, Volánbuszon és 
a HÉV-en is” – fogalmazott a la-
punknak adott nyilatkozatában 
térségünk országgyűlési képvise-
lője, aki felidézte azt is, hogy „ja-

nuár elsejével megemeltük a rend-
védelmi dolgozók bérét, ami így 
több mint ötvenhatezer olyan em-
bert érint, akiknek ezzel is megkö-
szönjük az eddigi áldozatos mun-
káját. Ehhez tartozik az is, hogy 
csaknem egymilliónyian kap-
tak a múlt hónapban emelt össze-
gű fizetést, decemberben ugyanis 
a minimálbér tizenöt, a garantált 
bérminimum pedig tíz százalék-
kal emelkedett – tette hozzá.

A képviselő néhány napja Fó-
ton egyeztetett a Garay János ál-

talános iskolában a tervekről, ahol 
Asztalosné Tóth-Fekete Beatrix 
igazgatóval és Szabóné Forgács 
Gabriellával, a tankerületi igazga-
tóval beszélték át az intézet fejlesz-
tési lehetőségeit. Folyamatosak a 
fejlesztések, nem állunk meg, a ré-
gió több településének újabb pá-
lyázatait is pozitívan bírálták el, 
így tehát abban a szerencsés hely-
zetben vagyunk, hogy térségünk-
ben szinte mindenhol újabb esz-
közbeszerzésekre lesz lehetőség a 
közeljövőben, illetve újabb beru-

házások kezdődhetnek – fogal-
mazott a lapunknak adott nyilat-
kozatában Tuzson Bence. Mint 
mondta, ugyancsak Fóton szabad-
időpark épül, a futókör már elké-
szült, amit használatba is vehet-
tek a helyiek, a kötélpiramis építé-
se pedig folyamatban van, a gyer-
mekek nagy örömére hamarosan a 
játszótéri rész is bővülni fog. 

A képviselő beszélt arról is, hogy 
Gödön a Huzella Tivadar általá-
nos iskola az informatikai eszközei-
nek fejlesztésére kapott támogatást, 
aminek nyomán még hatékonyabbá 
válhat az oktatás, a közeli Csömö-
rön pedig a hónap elején már bené-
pesíthették a legkisebbek a novem-
berben átadott Hársfa önkormány-
zati bölcsődét, de a településen idő-
közben elkészültek a Művelődési 
Ház felújításának tervei is.

A magyar emberek a Nemzeti 
Konzultáción ismét felhatalmaz-
ták a kormányt érdekeik brüssze-
li képviseletére – értékelte a kép-
viselő. Mint mondta, az emberek 
az önrendelkezés és a függetlenség 
mellett tettek hitet, és a magyar 
kormányt felhatalmazták érdeke-
ik képviseletére a további brüssze-
li tárgyalásokon. A képviselő kö-
szönetet mondott annak a több 
mint másfél millió embernek, aki 
ismét elmondta véleményét a leg-

fontosabb aktuális kérdésekről. 
Értékelése szerint a válaszadók el-
söprő többsége hitet tett Magyar-
ország szuverenitása, független-
sége mellett, egyúttal pedig a ma-
gyar emberek jelezték azt is, hogy 
„ők akarnak dönteni a saját sor-
sukról”, és nem szeretnék, hogy 
egy szűk brüsszeli elit határozza 
meg az életüket. Nyilvánvalóvá 
tették azt is, hogy „nem akarnak 
háborút, fegyvert küldeni és nem 
akarnak nyitott határokat” – tette 
hozzá. A képviselő hangsúlyozta 

azt is, hogy egy olyan egyértelmű 
és határozott megbízólevél a kor-
mány számára a további brüssze-
li tárgyalásokhoz az emberek fel-
hatalmazása, amellyel meg tudja 
védeni a kabinet a magyar embe-
rek akaratát is. Különösen fontos-
nak nevezte, hogy amíg Európá-
ban néhol „nem hallják meg az 
emberek hangját”, addig Magyar-
országon azt a kormány kérdésére 
mondhatják el az emberek.

Szabó Palócz Attila
Ligeti Edina

A Fóti Garay János Általános Iskolában Szabóné Forgács Gabriella 
tankerületi igazgatóval és Asztalosné TóthFekete Beatrix igazgató 

asszonnyal beszéltük át az intézet fejlesztési lehetőségeit

Fábián Fédra házigaz-
da bevezetője után ezút-
tal Gerzsenyi-Raczkó Tí-

mea szerkesztő-riporter kérdez-
te a meghívottak közül megje-
lent három nyilatkozat-aláírót 
(Dr. Bóth János volt országgyű-
lési képviselő, korábbi polgár-
mester betegség miatt végül le-
mondta a részvételt) elsősorban 
arról, mi motiválta őket a közös 
állásfoglalásra.

Elsőként Imre Zsolt, a Váci 
Polgári Fórum vezetője fejtette 
ki álláspontját.

– „A nyilatkozatot balról és 
jobbról olyan közéleti szereplők 
írták alá, akik nem résztvevői je-
len pillanatban döntéshozóként 
a városi politikának, de mind-
annyian azt tapasztaljuk, hogy 
soha nem látott mértékben túl-
politizált, nem át-, hanem túlpo-
litizált a jelenlegi közhangulat a 
városban. Ez semmiképpen nem 
teszi lehetővé azt, hogy itt szak-
mai dolgokról párbeszédet le-
hessen folytatni. Én tagja voltam 
1998-tól annak a testületnek, 

amelynek az élén Lábai László 
állt polgármesterként, ugyanak-
kor jobboldali többsége volt an-
nak a grémiumnak, adva volt te-
hát egy kényszerhelyzet, amiben 
kénytelenek voltunk párbeszé-
det folytatni egymással, és mű-
ködött a város. Most azt látjuk, 
érezzük, hogy túlnyerte magát a 
baloldal, úgy tapasztaljuk, hogy 
vissza is él ezzel a helyzetével, 
és abszolút túlpolitizált módon 
gyakorlatilag lehetetlen a két ol-
dal közötti konstruktív kom-
munikáció, pedig nagyon fontos 
lenne, főleg ha egy osztrák kis-
várost álmodunk, békés és nyu-
godt hangulatban. Azt gondo-
lom, hogy ennek a békés, nyu-
godt hangulatú kisvárosnak a 
képe bizony a ködbe veszett. A 
jelenlegi városvezetés, polgár-
mester asszony nyomasztó súly-
lyal tenyerel rá a városra, ezen a 
jövőben mindenképpen változ-
tatni kell” – fogalmazott a Váci 
Polgári Fórum vezetője.

Vásárhelyi Tamás, a Közösen 
a Városért Egyesület elnöke be-

vezetésként megemlítette: 2019-
ben azért indult el függetlenként 
a polgármesterségért, hogy hoz-
zájárulhasson a város élhetőbbé 
tételéhez, ahhoz, hogy jó, jobb 
legyen itt vállalkozni, élni.

– „A nyilatkozatot azért ír-
tam alá, mert egyetértek azzal, 
hogy jelenleg nem jó irányú a 
város vezetése, nincs igazi gaz-
dája Vácnak. Pedig nagyon jók a 
település adottságai, szuper dol-
gokat lehetne itt létrehozni. Jó-
magam klubvezetőként azt is ér-
zem, hogy a sport sem kapja meg 
a kellő támogatást, bár hozzáte-
szem, én soha nem folyamod-
tam támogatásért, igyekszünk 
megoldani önerőből a műkö-
désünket, fejlődésünket, még-
is valahogy úgy tűnik, mintha 
az egyesület szálka lenne a vá-
rosvezetésnek a szemében. De a 
sporton túlmenően alapvetően, 
minden tekintetben lehetne job-
ban vezetni a várost” – mondta 
az egyesületi elnök.

A legutóbbi választáskor füg-
getlenként ugyancsak ringbe 

szálló Néveri István ügyvéd az-
zal kezdte, hogy meglátása sze-
rint akkor lehet előrébb jutni egy 
ilyen kisváros életében, ha közös 
pontokat keresünk és nem azo-
kat, amelyek szétválasztanak.

– „A Bartos Ferenc polgár-
mester nevével fémjelzett cik-
lus utáni időszaktól kezdve, kí-
vülről is jobban figyelve a törté-
néseket folyamatosan számtalan 
hibát láttam, és mindig feszített 

az a meggyőződés, hogy kul-
turáltabb, konstruktívabb hoz-
záállással előrébb tarthatnánk. 
Soha nem feltétlenül politikai 
oldalról közelítettem meg ezt a 
kérdést. Vác ugyan nagyobb vá-
ros annál, hogy egy polgármes-
ter vagy akár egy képviselő ese-
tében csak a személyes szimpá-
tia, tapasztalat alapján döntse-
nek a választók, itt már előtérbe 
kerülnek a pártpreferenciák, de 

függetlenül attól, hogy kit mi-
lyen oldalról választottak meg, 
ezt a testületben félre kell tudni 
tenni. Egyértelműen látni, hogy 
ennek a hiánya az elmúlt négy és 
fél évben különösen kicsúcsoso-
dott az önkormányzatban, amin 
mindenképp változtatni kell” – 
fogalmazott a nyilatkozat-alá-
írókhoz csatlakozott ügyvéd.

Forrás: vaconline.hu/
Ribáry Zoltán

Január 25én  ezúttal is rendkívül nagyszámú érdeklődő részvételével – újra Váci Polgári Est
nek adott helyet a Piarista Kilátó Központ, s ezúttal olyan közéleti személyiségek voltak a fő
szereplők, akik egy közös nyilatkozat aláírásával is kinyilvánították korábban, hogy változásra 
van szükség a városvezetésben, mert meglátásuk szerint a jelenlegi irányvonal már bizonyítot
tan zsákutca – írja a vaconline.hu.

A tizennégy év alatti gyermekek március elsejétől ingyenesen utazhatnak a MÁVVOLÁN járatain, vonaton, Volánbuszon és a HÉV
en is – hívta fel a figyelmet a lapunknak adott nyilatkozatában Tuzson Bence, térségünk országgyűlési képviselője, hazánk igaz
ságügyi minisztere. Mint mondta, szabadidőpark épül Fóton, a futókör már elkészült, amit használatba is vehettek a helyiek, a 
kötélpiramis építése pedig folyamatban van, a gyermekek nagy örömére hamarosan a játszótéri rész is bővülni fog. A közeli Csö
mörön pedig azután, hogy február elején már birtokukba vehették a legkisebbek a nemrég átadott új bölcsődét, elkészültek a 
művelődési ház felújításának tervei is. A fejlesztések tehát tovább folytatódnak körzetünkben – tette hozzá a miniszter.

A városvezetéssel szemben fajsúlyosan kritikus közéleti 
nyilatkozat aláírói voltak a januári Váci Polgári Est díszvendégei

Nagy érdeklődés kísérte az önkormányzat tevékenységét elemzők megnyilatkozásait

Csömör: Elkészültek 
a művelődési ház 
felújítási tervei

Az elkészült futókör, amit már használatba is vehettek a fótiak
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A legújabb fejlesztésként körforgalmi csomópont és vízelvezető árok épült a Tóvárosban 

Vincze József költővel, szobrásszal Luzsicza István fóti költő beszélgetett

Az önkormányzat folyamatosan számolja fel 
a városi fenntartású utakban keletkezett kátyúkat

Jó példa erre a Dunakeszi Alsó 
és Káposztásmegyer határán 

zebrával és közvilágítással ellá-
tott közlekedési csomópont át-
építése vagy az elmúlt évben át-
adott és a helyi közlekedésben je-
lentős pozitív változást eredmé-
nyező Kossuth utca-Széchenyi 
utcai körforgalom megépítése. 
De még hosszasan lehetne sorol-
ni a példát, melyek között olyan 
is volt, amikor az állami fenntar-
tású utak átépítéséhez a terveket 
is elkészíttette az önkormányzat, 
hogy minél előbb megvalósítsa a 
lakosság által folyamatosan szor-
galmazott kivitelezést a Magyar 
Közút Zrt.

Sipos Dávid alpolgármester 
Facebook-posztjában arról ír, 
hogy a Penta Kft. munkatársai 
kátyúzzák az önkormányzati 
fenntartású utakat. A politikus 

megjegyzi – a folyamatos lakos-
sági észrevételekre, kritikákra 
reagálva – hogy a város heten-
te továbbítja az állami fenntar-
tású utakkal (Kossuth, Fóti, Fő 
út, Szent István, Bajcsy, Rév út) 

kapcsolatos, folyamatosan ér-
kező lakossági bejelentéseket a 
Magyar Közüt Zrt. részére.

„Reményeink szerint utóbbi-
ban is hamarosan lesz előrelé-
pés” – zárja bejegyzését Sipos 
Dávid alpolgármester.

Szabó Zsolt városi főmér-
nök szerint egyre hatékonyabb 
a javítás és a hozzá kapcsoló-
dó munkafolyamat. “Bár még 
mindig vannak, akik a közössé-
gi médiában való posztolások-

tól várják a megoldást, de mára 
a lakosság jelentős része a Du-
nakeszi Appon keresztül jelzi a 
kátyúkat. Emellett folyamato-
sak a képviselői jelzések, akik, 
ha kell, naponta egyeztetnek a 
hivatal munkatársaival, hogy áll 
egy-egy javítási munka, milyen 
újabb helyszíneket kell felvenni 
a listára. Mi pedig ahogy az idő-
járás engedi, nekikezdünk” – is-
mertette a főmérnök a folyama-
tot a dunakeszipost.hu munka-
társával.

“Az időjárás most kedvez ne-
künk, így január végén, február 
elején a lakosság is láthatta, hogy 
elindult a kátyúzás, folyamato-
san dolgoztak a munkagépek az 
utakon. 40 helyszínen több mint 
50 úthibát sikerült kijavítani. De 
továbbra is várjuk a bejelenté-
seket a Dunakeszi App-on ke-
resztül, hiszen ez egy folyamatos 
munka, számítunk a lakosság se-
gítségére” – hangsúlyozta Szabó 
Zsolt, az önkormányzat főmér-
nöke.

(B. Szentmártoni)

A program elején Vincze Jó-
zsef megzenésített verse-

it hallhattuk a szerző előadásá-
ban, majd Luzsicza István fóti 
költő moderálásával megismer-
hettük József életének néhány 
komoly és humoros epizódját, 
valamint indulását a költészet, a 
zene és a képzőművészet terén. 
Megtudtuk, hogy hat könyve je-
lent meg, a város számos ren-
dezvényén lépett fel gitárral elő-
adva megzenésített verseit, to-

vábbá több kiállítása is volt fém 
szobraiból. A Dunakeszin meg-
található köztéri alkotásai közül 
az Attila Nagykirály Emlékhely 
bronzból készült mellszobrára a 
legbüszkébb. 

A könyvbemutatót számos 
zenei betét színesítette. Szabó 
Péter tanár, előadóművész zon-
gorán játszotta el az A csitári 
hegyek alatt című dalt, emel-
lett több verset is elszavalt Vinc-
ze József legújabb kötetéből. 

Oroszki-Vincze Tamás, a szer-
ző unokája – Hydn: C-dúr fan-
tázia című művét előadva – vir-
tuóz zongorajátékával bűvölte el 
a közönséget. 

A változatos muzsikák, ka-
landos élettörténetek és vers-
felolvasások után Vincze József 
gitáron, Czinege István szob-
rászművész pedig szájharmoni-
kán igazi örömzenét varázsolt a 
könyvtárba. A híres olasz sláger 
magyar változatának refrénjét – 

amelyet korábban Kovács Kati 
adott elő Mit remélsz? címmel – 
a közönség is velük énekelte. Az 
előadás Varga Miklós: Európa 
című dalával zárult. Az est vé-
gén könyvvásárlásra és dediká-
lásra is lehetőség nyílt.

A zenés könyvbemutatóról 
mindenki kellemes emlékek-
kel távozott, jól sikerült a városi 
könyvtár idei első rendezvénye. 

Béres Magdi

A fejlesztés megoldotta – a leginkább sújtott – 
Toldi-Dombliget Lakópark csapadékvíz el-
vezetését, ám a nagy esőzésekkor a Kossuth 

Lajos utca és – a Tóváros felőli – belső szervizútja 
közötti szakaszon alkalmanként jelentős mennyi-
ségű csapadék gyűlik össze az útpályáról. A problé-
mát három ütemben oldja meg az önkormányzat – 
jelentette be a helyszínen Sipos Dávid alpolgármes-
ter, a körzet önkormányzati képviselője.

- A nagy esőzések idején az útpályáról lefolyó víz 
a lakópark tóvárosi oldalán kialakult mélyponto-
kon, árkokban gyűlik össze, ahonnan gyakran át-
folyik a szervizútra is. Sajnos a Magyar Közút Zrt. 
nem tökéletesen építette ki az útpályáról lefolyó csa-
padékvíz elvezetését – mutatott rá a műszaki prob-
lémára a körzet önkormányzati képviselője.

Sipos Dávid alpolgármester a helyi sajtónak adott 
nyilatkozatában kifejtette, hogy a kivitelezési mun-
kálatokat több ütemben valósítják meg. A vízgyűj-
tő árok elkészült, következik a befolyók tisztítása és 
kiszélesítése.

– Harmadik lépésként a vízelvezetőt bekötjük a 
két évvel ezelőtt kiépített csapadékvízrendszerbe, 
ami azonban nem lesz egyszerű műszaki feladat, 
mert a vízelvezető mélyebben van, mint az esővíz-
elvezető gerincvezeték. Így nem működik a gravi-
tációs elv, ezért egyéb műszaki megoldást alkalma-
zunk, de addig is enyhíti a problémát az új árok – 
tette hozzá a körzet önkormányzati képviselője, aki 

elmondta, hogy a lakók hétköznapi életminőségét 
érintő problémák megoldása érdekében jelentős fej-
lesztéseket valósítottak meg Dióssi Csaba polgár-
mester irányításával.

– Az elmúlt években épült ki a csapadékvíz-el-
vezető gerincvezeték, tavaly ősszel adtuk át a Kos-
suth utca-Széchenyi utcai körforgalmi csomópon-
tot, amely rendkívül pozitív változást eredménye-
zett a térség közlekedésében. Noha a Kossuth Lajos 
utca állami fenntartású, ám a gépjárművel közleke-
dők mindennapi nehézségeinek felszámolása érde-
kében az önkormányzat jelentős városi forrást for-
dított a közlekedőknek naponta rendkívül sok bosz-
szúságot okozó probléma megoldására.

- A körforgalom szeptemberi átadásával szinte 
azonnal megszűnt a korábban tapasztalt többirá-
nyú torlódás, a mindennapos közlekedési dugó. Az 
egyik ingatlanra történt gázbekötés miatt csak a na-
pokban tudtuk teljessé tenni a beruházást a kanya-
rodó ívben kivitelezett virágosítással – ismertette 
Sipos Dávid, aki újságíró kérdésre elmondta, hogy 
a városi önkormányzat támogatásának, az eredmé-
nyes együttműködésnek köszönhetően jelentős fej-
lesztések valósultak meg a tóvárosi körzetben, hi-
szen elég csak a fentebb említett két nagy horderejű 
beruházásra utalni, ami mellett megépült az új víz-
torony a Toldi utcában, elkészült az okoszebrával el-
látott gyalogosátkelő a Kossuth Lajos utcában, ép-
pen ott, ahol most az esővíz elvezetését oldják meg.   

Vetési Imre
Fotó: filmkovacs.hu

Hamarosan ismét sor ke-
rül a Dunakeszi Sport-
gálára, ahol azokat a vá-

rosi tanulókat, valamint az őket 
sikeresen felkészítő testnevelő 
tanárokat, sportegyesületi ver-
senyzőket, edzőket részesítik ki-
tüntetésben, akik a 2023-as év-
ben kimagaslóan szerepeltek a 
budapesti, országos és nemzet-
közi versenyeken, öregbítve ez-

zel Dunakeszi város hírnevét. Az 
esemény kapcsán az Év sportoló-
ja díj jelöltjeire is lehet szavazni.

Az idei év jelöltjei a szakmai 
zsűri javaslata alapján:

• Kerezsi Dorka
• Slekta Réka
• Volentics Anna
• U14 Dunakeszi Tenisz klub 

Magyar Bajnokság csapat
• U18 Férfi kézilabdacsapat

Dunakeszi Város Önkormányzata jelentős összeget fordít az éves költségvétéséből a városi 
fenntartású utak karbantartására, kátyúzására. Mindemellett Dunakeszi közlekedési úthálóza
tának fejlesztésére, a gépjárművel közlekedők biztonságos és kulturált kiszolgálása érdekében 
az állami fenntartású utak, közlekedési csomópontok, körforgalmak kiépítésére is áldoz saját 
forrásaiból a város. 

Január 30án került megrendezésre a dunakeszi Kölcsey Ferenc Városi Könyvtárban Vincze József: Igeidő című versesköteté
nek bemutatója, amelyen egy zenés irodalmi estnek örülhettek a jelenlévők. A rendezvényen a szerző néhány kisplasztikája is 
megtekinthető volt.

Kátyúzzák a városi fenntartású utakat 

A költészet és a zene hullámhosszánKi legyen Dunakeszi 
év sportolója? 

A nagy fejlesztések mellett 
a kisebb beruházások is a lakók 

életminőségét javítják

Folytatás a címlapról

Február 23-ig szavazhatunk a jelöltekre
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A VSZC Lányi Ferenc Techikum és Szakképző Iskola tanulói és pedagógusai is felépítették a "saját" iskolájukat

Folytatás a címlapról

A jövő mérnökei, pedagógusai legóból építik meg 
a szeptemberben megnyíló Dunakeszi Diáknegyed épületeit

- Gratulálok, látom elkészült a 
„nagy mű”, ez fantasztikus, hi-
szen ötezer kis kockából építet-
tétek fel a szeptemberben ben-
neteket fogadó iskolátok mini 
változatát – hangzottak a pol-
gármester elismerő szavai, aki 
szerint Dunakeszi életében és 
további fejlődésében meghatá-
rozó szerepe lesz a 2024/25-ös 
tanév kezdetén megnyíló diák-
negyednek, amely a két oktatási 
intézmény mellett sport- és kul-
turális programoknak otthont 
adó létesítményekkel együtt fo-
gadja majd a dunakeszieket.

Dióssi Csaba jó érzéssel jelen-
tette be a diákoknak és a peda-
gógusoknak, hogy: „A mi válla-
lásunk is halad: az ország legna-
gyobb középiskolai beruházása 
98%-os készültségen áll.”

A városvezető az ország leg-
nagyobb oktatási intézményé-

nek építése kapcsán kiemel-
te, hogy a Dunakeszi Diákne-
gyed öt méterszer három méte-
res makettje is jól demonstrálja 
a beruházás nagyságát.  

Dióssi Csaba saját tapaszta-
latait is megosztva örömmel 
jelentette ki, hogy igazi közös-
ségi élményt jelent részt venni 
a makett építésében. A két kö-
zépiskola építése mellett van-
nak, akik a sportcsarnokot, 
míg mások a tanműhelyt épí-
tik. – Én például a Bárdos is-
kola diákjai által felépített tan-
műhely alsó szintje fölé építem 
a felső szintet és a tetőszerke-
zetét, ami nem akármilyen ki-
hívás még egy mérnök ember 
számára is. Polgármesterként 
és alkotótársként is gratulálok 
nektek, és köszönöm a peda-
gógusok és a szülők segítségét, 
együttműködését – hangzot-
tak Dióssi Csaba szavai.

Zentai Kati, a IV. Béla Király 
Gimnázium vezetője a diákok 
kreatív aktivitása mellett kü-
lön köszönetet mondott kollé-
gájuknak, Muladi Tamás föld-
rajz-történelem szakos tanár-

nak, aki 24 órán keresztül se-
gítette a tanulók alkotó tevé-
kenységét. Kiemelte a szülők 
együttműködését is, akik éjjel-
nappal süteményekkel és egyéb 

finomságokkal szolgálták ki a 
fiatalokat, hogy sikeresen telje-
sítsék a nagy vállalásukat. 

- Mindannyiunk számá-
ra fontos volt, hogy a legóból 
épülő makett minden darab-
ja illeszkedjen, a helyére ke-
rüljön, mert csak így lehet tö-
kéletes a diáknegyed. Büszke 
vagyok rátok, hogy sikerült! – 
dicsérte a tanulókat az igazga-
tó asszony, aki szerint nagyon 
fontos - nem csak a makett-
nél, de az épülő diáknegyednél 
is – hogy álljanak össze a da-
rabok, az egymásba épülő ele-
mek, mert csak akkor lesz iga-
zán működőképes, tökéletes. 

- Úgyhogy kívánjuk, hogy 
álljanak össze a darabok, játsz-
szunk jól, hiszen a legó ezt je-
lenti – fogalmazott Zentai 
Kati.

- Számomra nagyon külön-
leges élmény volt, hogy éjjel-
nappal építettük, mert én még 

sosem voltam az iskolában dél-
után négy óra után. Imádok 
legózni, és ez így, hogy legóz-
tunk, és még este is itt voltunk 
a suliban, ez így együtt egy ha-

talmas élmény volt – mondta 
érdeklődésünkre Mádai Laura.

- Fantasztikus volt ez az 
egész élmény. Az, hogy így lát-
ni, ahogy épül órákról órákra 
ez a nagy mű, hihetetlen volt. 
Tényleg! – lelkendezett Né-
meth Lilla.

- Nekem nagyon jó volt, 
mert így közelebb tudtam ke-
rülni másokhoz, és csapatépí-
tésnek is kiváló program volt. 
Szerintem örök emlék lesz – 
árulta el Handel Adél.

- Én is nagy élményként él-
tem meg, részese lehettem egy 
hatalmas épület felépítésének, 
amelybe szeptemberben be-
költözünk. Ez egy csoda volt, 
egy nagy vállalkozás alkotói 
lehettünk, még akkor is igaz, 
ha legóból építettük – mondta 
Varga Panna Krisztina.

- A 2023/24-es tanév min-
den bizonnyal egyik legizgal-
masabb projektje minden Du-
nakeszin tanuló iskolás számá-
ra, hogy legóból építhetik fel a 
Diáknegyed épületeit. A Váci 
SZC Lányi Ferenc Technikum 
és Szakképző Iskola kezdő két 
osztálya sem volt ez alól kivé-
tel. A diákok Föedlné Bedők 

Gyöngyvér tanárnő irányítá-
sával kezdték meg a munkát 
2023 októberében, bár hamar 
kiderült, hogy a diákok nagyo-
kat meghazudtoló építők. Is-
kolánk 6 alap (kert és parkoló) 
építésével kezdett, ebben Sza-
bó Máté Bálint és Rottenhoffer 
Máté jeleskedett. Ők adták át a 
stafétát a technikum építésekor 
novemberben mindkét osztály-
ból alakult néhány fős csapat-
nak. Kozonics Panka és Gladics 
Bálint vezetésével dolgozó épí-
tők elszánt lendülettel hajtották 
végre a feladatot, a makett 2024 

januárjában készült el. A tanu-
lók végig izgulhatták, ahogy a 
mintegy 5 m2 alapterületű épít-
mény nem minden nehézség 
nélkül elszállításra kerül. Kö-
zös képpel ünnepelte a kis csa-
pat a nagy munka végét, mely 
minden bizonnyal örök emlék 
marad számukra – mondta el-
ismeréssel a hangjában Szeke-
res-Joó Eszter, a Dunakeszin 
működő Váci SZC Lányi Ferenc 
Technikum és Szakképző Isko-
la igazgatója.

Vetési Imre
Fotó: filmkovacs.hu

Zentai Kati, Muladi Tamás, Szabó József, Dióssi Csaba

Dunakeszi Város Önkor-
mányzata sosem zárkózik 

el attól, hogy jó ügy mellé álljon, 
ezúttal is támogatja a gyerekek 
kiutazását. Dióssi Csaba polgár-
mester mindig büszkén hangsú-
lyozza a Radnóti Miklós Gimná-
zium eredményeit, legyen az ta-
nulmány, sport vagy művészet. 
“Tudom jól, hogy nincs ered-
mény munka nélkül, gratulálok 
és sok sikert kívánok a szerep-
lésükhöz! Dunakeszi büszke rá-
juk!” – mondta a polgármester

A diákok egy meghatározott 
téma köré szervezett parlamen-

ti ülésnapot szimulálhatnak le. 
Gaál Barnabás, a 11/A 4 fős csa-
patának „szóvivője” elárulta, a 
2024-es európai parlamenti vá-
lasztások és az alapvető embe-
ri jogok témakörben terveznek 
szerepelni a többi meghívott 
előtt. A 4 nyertes tanuló - Sza-

bó Anna Szofi, Gaál Barnabás, 
Juhász Eszter, Makrai Nátán - 
20 osztálytársát is magával vi-
szi és összesen 6 napot töltenek 
majd el a tanulmányi kirándu-
lással külföldön. A gyerekeket 3 
tanár kíséri el.

Szeredi Helga

A megye második legerősebb és 
legjobb gimnáziuma, a Radnóti 
Miklós Gimnázium országosan 
is második lett a 4 for Europe el
nevezésű európai vetélkedőn. A 
diákok nyereménye, hogy már
cius 1jén részt vehetnek az Eu
rópai Parlament Euroscola prog
ramján, Strasbourgban. A fel
adat nem kevés, egy napra eu
rópai parlamenti képviselővé 
válnak.

Dunakeszi diákok 
az Európai Parlamentben

Lutter Andrásné Hegedűs Ildikó felkészítő tanár, Gaál Barnabás, Szabó Anna Szofi, Juhász Eszter, Makrai Nátán.
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A Gödön épített 1000 m2es barkácsáruház

Juhász Attila, a Piramis Építőház Kft. ügyvezető igazgatója

Folytatás a címlapról

-Nehéz, ahogy minden más 
építőiparban dolgozó cégnek, 
hiszen a kedvezőtlen külső gaz-
dasági környezet miatt elfo-
gyott a munka az ágazatból. A 
már beindult építkezéseket még 
csak-csak be kellett fejezni, de 
új megrendelések nem érkeztek, 
vagy sokkal kevesebb, mint a 

megelőző években. Ez minden-
kit komoly kihívások elé állított. 

Mozgalmas, mert meg-
nyitottuk új építőanyag- és 
barkácsáruházunkat Gödön. 
A szívem csücske az új áruház, 
amely a kor összes követelmé-
nyének megfelelő kiszolgálást 
nyújt a vásárlóknak: hatalmas 
parkolónk van, tágasak a belső 
terek, jól áttekinthetőek a ter-

mékek, ahol kizárólag kiváló 
minőségű termékeket forgalma-
zunk, tényleg öröm ide belépni 
minden kétkezi munkára hajla-
mos embernek. 

Az 1000 m2-en lévő 
barkácsáruházunkban a szer-
számok, szerszámgépek mellett, 
megtalálhatóak a festékáruk, a 
munkavédelem, a fürdőszoba-
szalonunkban pedig szebbnél 

szebb wellnesstermékek, bur-
kolatok és szaniterek elérhető-
ek, 3D-s látványtervezéssel kie-
gészülve.

- Jó döntés volt egy ilyen ne-
héz évben ekkora lépésekkel 
menni előre?  

- Nyilván ez a döntés évek-
kel korábban megszületett, ami-
kor még nem lehetett látni, hogy 
a kereslet mérséklődni fog. Az 

egyik legfontosabb vállalati 
alapelvünk a fejlődés, ez a beru-
házás is ennek a stratégiánknak 
a gyümölcse. A nehéz évek sok-
kal inkább arra sarkallnak ben-
nünket, hogy átgondoltabb költ-
ségpolitikát folytassunk, de a 
fejlődést nem állítjuk meg. Ez-
zel együtt persze nehéz. A köl-
tözésünk, az új áruház felfutta-
tása természetesen sokkal gyor-
sabban megy olyankor, amikor 
egymásnak adják a kilincset a 
vevők. De ennek a nehézség-
nek éppen ők a nyertesei, mert 
most megkülönböztetett figye-
lemmel, remek akciókkal és ér-
tékes kedvezményekkel várjuk a 
vásárlóinkat, hogy minél hama-
rabb és minél többen felfedez-
zék maguknak az új kereskedel-
mi egységünket. 

- Hogyan tekint előre 2024-
re?

- Lassú, de biztos felívelést vá-
rok az építőipart illetően. A kül-
ső körülmények – amik meg-
akasztották az építkezéseket – 
sokat javultak, 6 százalék alá 
csökkent az infláció, és a követ-
kező hónapban minden bizony-
nyal tovább fog mérséklődni. 
Ezzel párhuzamosan csökken-
nek a kamatok, itt a CSOK+, a 
Falusi CSOK, a babaváró hitel, 
amelyek akár kombinálhatók is, 
az építőanyagárak pedig jelen-
tősen mérséklődtek. A kevesebb 
munka miatt most kivitelező-
ket és más szakembert is köny-

nyebb találni, és egyre többen 
fogják felismerni, hogy ez az a 
pont, amikor érdemes belevág-
ni az építkezésbe. Nagyon vár-
juk az új állami otthonfelújítási 
programot, amely szintén erős 
lökést adhat az iparágunknak.

- A Piramis Építőház mélyen 
beágyazódott a térség életébe, 
sokat tesznek a régió értékei-
nek megőrzéséért, és a közössé-
gi élet építéséért. Maradt ener-
giája arra, hogy továbbra is be-
töltsék ezt a nehezen pótolható 
szerepet? 

- Hiszek abban, hogy amit ka-
pok az emberektől, abból nekem 
is vissza kell adnom a környe-
zetemnek, ebből én is erőt me-
rítek. Tavaly elnyertem a Grá-
nit Oroszlán Felelős Üzletem-
ber Példakép díjat, amit azok ér-
demelnek ki, akik a családi és 

a munkahelyi helytállás mel-
lett a társadalmi felelősségvál-
lalás terén is kimagaslót képe-
sek alkotni. Ez az elismerés nyil-
ván a Piramis-térségben végzett 
társadalmi szerepvállalásom-
nak is szólt, hatalmas megtisz-
teltetés, hogy jelöltek erre a díj-
ra, és a szakmai zsűri is mél-
tónak talált rá.  A szakmai el-
ismerések közül az ÉVOSZ 
Építőanyagkereskedelmi Tago-
zatának elnöki pozícióját emel-
ném ki, amelyet 2023 május óta 
töltök be, és a szakmánk legma-
gasabb szintű érdekképviseleti 
szervezete. Ez egyben egy hatal-
mas megtiszteltetés, de óriási fe-
lelősség is, hiszen közel 30 ezer 
ember érdekét képviselem a leg-
magasabb szintű döntéshoza-
talban. Ez részben a szakma el-
ismerése azért az útért, amit a 

28 éves építőanyagkereskedelmi 
pályafutásom alatt tettem a ma-
gyar építőiparért. 

- Milyen célokat tud még ki-
tűzni maga elé, mi az, amivel 
elégedett lenne, ha egy év múl-
va beszélgetünk?

- Azt szeretnénk, ha tovább-
ra is a térségünk legmeghatá-
rozóbb építőanyagkereskedése 
lennénk, és az ügyfeleinket tud-
juk segíteni a gondtalan otthon-
teremtésben. A célom az, hogy 
elsőként az Újház Piramis Épí-
tőház Kft. jusson eszébe min-
denkinek, aki építkezésben 
vagy felújításban gondolkodik. 
Amit ígérni tudok, hogy tovább-
ra is mindent meg fogunk tenni, 
hogy, az ügyfeleink elégedettsé-
gét, bizalmát megőrizzük.

Máté Dániel

Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati 
iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu

Milyen év volt 2023 az Újház Piramis 
Építőház Kft. életében?  Erről kérdeztük 
Juhász Attilát, a társaság tulajdonosát

Kammerer Zoltán polgármester (j) a helyszínen ellenőrzi a terveket

Az új eszközöket a gödi köz-
úti belépési pontokra fog-

ják felszerelni, valamint az ösz-
szes városi vasútállomás környé-
két is védettebbé teszik. Jelen-
leg az új kamerák használatához 
szükséges jogszabályi háttér elő-
készítése zajlik, valamint folya-
matban van a berendezések mű-
ködéséhez elengedhetetlen szer-
ződések megkötése is az áram-
szolgáltatóval. Tervezetten kora 
tavasszal léphetnek működésbe 
az új kamerák.

Három rendszámfelismerő 
és hat új térfigyelő kamerával 
növeljük Göd közbiztonságát, 
erről egyeztettem ma Husz
ti Benjamin műszaki ügyin
téző kollégámmal – olvasha
tó Kammerer Zoltán, Göd pol
gármesterének Facebook
oldalán.  

Közbiztonsági fejlesztések Gödön
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Somfai Kriszti és Horváth Csongor a Balaton körbefutásával a súlyosan 
beteg gyerekek támogatásának fontosságára szeretnék ráirányítani 

a vállalkozások és magánszemélyek figyelmét

Folytatás a címlapról

A válogatott Juhász Gréta sok játéklehetőségben reménykedik a női kézilabda NB Iben sze
replő PraktikerVác csapatánál, ahova idén nyáron igazol majd Kisvárdáról.

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, hosszú távú 
munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a 
kozuzem@dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi 
vagy vonzáskörzetében levő 

lakhely (Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely

HULLADÉKSZÁLLÍTÓ JÁRMŰ 
RAKODÓT 

Elvárások:
• fizikai állóképesség

• terhelhetőség
• egészségügyi alkalmasság

• megbízhatóság
• minimum 8. általános iskolai 

végzettség
Amit kínálunk:

• Hosszú távú munkalehetőség, 
stabil háttér

• Hétköznapi 8 órás 
munkavégzés 

06:30-tól - 15:00-ig
• Szabad hétvége

• Munkaruházat biztosítása
• Bejelentett munkaviszony
• Munkába járás támogatása
• Egyéb juttatások: cafeteria

Előnyt jelent:
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 
(Fót, Göd)

 Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 

(mobil: 30 628 3206)  
vagy e-mailben:  

kozuzem@dkkozuzemi.hu
 

MUNKAERŐ FELVÉTEL

KÖZÉLETI ÚJSÁG
Kiadja:  

Keszi-Press Kft.

Kiadó-főszerkesztő: 
Vetési Imre

Szerkesztőség: 
2133 Sződliget, Pf. 5. 

Mobil: +36-30/342-8032 
www.dunakanyarregio.hu 

E-mail: 
vetesi.imre@gmail.com 
keszipress@gmail.com

Tördelés:

Tamás László 
tordeles.dunakanyar@gmail.com

Nyomda:  
Délkelet-Press Kft. 

5600 Békéscsaba, 

Kétegyházi út 18.

HIRDETÉSFELVÉTEL:
a Szerkesztőségben: 
a +36-30/342-8032-es 

telefonszámon. 

E-mail: 
vetesi.imre@gmail.com 
keszipress@gmail.com

A szerkesztőség fenntartja a jogot, hogy  

a be kül dött írásokat – a tartalom lényegi megvál-

toztatása nélkül – szerkesztett formában közölje. 

Kéziratot nem őrzünk meg, és nem küldünk 

vissza. Minden névvel aláírt írásért a szerző 

felel.  A hirdetések valódiságát a kiadó nem 

vizsgálja, tartalmáért  

felelősséget nem vállal!

     

A Dunakeszin dolgozó, három 
gyermekes édesanya a munka 
és a családi teendők mellett ké-
szül erre a rendkívüli kihívásra. 
Kriszti már 3 éves korától kezd-
ve a sportnak szentelte életét, és 
azóta az egyik legfontosabb sze-
repet tölti be az életében. 

Mindketten edzősködnek, és a 
fiatalok sportszeretetre nevelése 
mellett kiemelt hangsúlyt fektet-
nek a beteg gyermekek segítésére 
is. Ezért is vállalkoztak arra, hogy 
teljesítsék az UltraBalatont, és fu-
tásukkal adományt gyűjtsenek a 
Bátor Tábor Alapítvány javára.

A támogatás és az összefogás 
mind a sportban, mind a jóté-
kony ügyekben kiemelkedő fon-
tosságú számukra. Tavasszal a 
Bátor Tábor Alapítvány jóté-
konysági sportközösségének, az 
Élménykülönítmény futócsapa-

tának tagjaiként rajthoz állnak, 
hogy segítsenek a súlyosan beteg 
gyermekek élményterápiás tábo-
roztatásában. 

A Városi Sportegyesület Duna-
keszi (VSD) munkatársai 300.000 
forintos adománygyűjtési célt tűz-
tek ki, amit az alapítvány támoga-
tására fordítanának. Bárki csat-
lakozhat kezdeményezésükhöz, 
akár egy mozijegy árával is. 

Kriszti kapcsolata a Bátor Tá-
bor Alapítvánnyal már évek-
kel ezelőtt elkezdődött, többször 
futott nekik és szervezett ado-
mánygyűjtéseket. 

Azért az UltraBalaton ver-
senyt választották, mert Kriszti 

ezt már teljesítette és tudja, hogy 
ennek a versenynek a felkészülé-
se és teljesítése is emberfeletti fel-
adat és ezáltal talán jobban tudja 
mozgósítani az adományozókat.

Csongor elmondta, hogy már 
hónapokkal ezelőtt elkezdték a 

gyűjtést, és rendszeresen posztol-
nak az akcióról a közösségi médi-
ában. Minden hónapban növelik 
a felkészüléshez szükséges mun-
kát, és mindketten nagyon vár-
ják már a versenyt és a segítőkész 
adományozók támogatását.

Adományozni ezen 
a linken lehet:

https://elmenykulonitmeny.hu/
esemenyek/nn-ultrabalaton-2/
somfai-krisztina

APRÓHIRDETÉS
•  Tetődoktor! Régi hajlott tetők javí-

tása, cseréje, beázás elhárítás, bá-
dogozás, Lindab tető, új tető cse-
repezése, kisebb javítások,  
SOS munkák: 0670/757-5455

•  Autóját megvásárlom azonnali 
készpénzfizetéssel (törött, hibás, 
forgalomból kivontat is).  
Tel.: 06-30/648-8045

GÖD, KINCSEM PARK

06 (70) 317 6881

Egyeztessen velünk időpontot!

GO/24/02DR1

god@widex.hu

HALLÓKÉSZÜLÉK

STÚDIÓ

JÖJJÖN BE HOZZÁNK

INGYENES HALLÁSVIZSGÁLATRA

ÉS PRÓBÁLJA KI

HALLÓKÉSZÜLÉKEINKET 15 NAPIG!

NE MARADJON LE AZ ÉRTÉKES

PILLANATOKRÓL!A 12szeres válogatott Juhász Gréta az új bajnokságban már a PraktikerVác együttesét erősíti

Körbefutják a Balatont, hogy segíthessék 
a sérült gyerekek nyári táboroztatását

Juhász Gréta sok játéklehetőségben 
reménykedik Vácott

A 22 éves balátlövő az M4 Sportnak nyilat-
kozva elmondta, hogy a váciak már tavaly 
is megkeresték, a csapat pedig mindig szim-

patikus volt számára és sok játékost ismer a jelenle-
gi keretből.

„Az is mellette szólt, hogy nagyon tetszettek a 
szakmai stáb által felvázolt tervek. Mindig is fiatal, 
lendületes csapat volt a Vác, amely ott van a tabella 
elején” – nyilatkozta.

Hozzáfűzte, a saját fejlődése szempontjából nagy 
lépés lesz, hiszen lehetséges, hogy a nemzetközi ku-
paporondra is kiléphet új együttesével.

„Stabil teljesítményt szeretnék nyújtani, és re-
mélhetőleg bőven fogok játéklehetőséget kapni” – 
mondta Juhász.

A junior Európa-bajnok és junior világbajnoki 
ezüstérmes balátlövő tavaly áprilisban az Izland el-

leni világbajnoki selejtezőn mutatkozott be a felnőtt 
válogatottban, amelyben eddig 12-szer szerepelt, és 
ott volt a decemberi világbajnokságon is. A nemze-
ti csapat április 11. és 14. között a debreceni Főnix 
Arénában Svédország, Japán és Kamerun társasá-
gában olimpiai selejtezőt játszik, a párizsi ötkarikás 
játékokra az első két helyezett jut ki.

Juhász szerint kedvező csoportba kerültek, hi-
szen a svédekkel a közelmúltban már találkoztak, 
és voltak időszakok, amikor pariban voltak velük, 
ezeket a szakaszokat kell meghosszabbítaniuk.

„A japánok eléggé kétarcúak, meglepték az ellen-
feleiket a vb-n. Izgalmas és érdekes lesz felkészül-
ni rájuk, mert nagyon eltérő stílusban kézilabdáz-
nak, de a hazai pálya hatalmas löketet ad számunk-
ra” – szögezte le.

Forrás: MTI, fotó: Nemzeti Sport



Készült Magyarország Kormánya megbízásából.

Újra emelkedik a minimálbér  
és a szakmunkás minimálbér.  

A minimálbér 2010-hez képest a három  
és félszeresére nőtt.

MINIMÁLBÉR-EMELÉS

CSOK PLUSZ FALUSI CSOK

A kormány azért dolgozik,  
hogy a mostani  

rendkívüli időszakban is  
minden segítséget  

megadjon  
a magyar családoknak.

A gyermeket vállaló családok számára elindul  
a CSOK Plusz, amelyet új lakás vásárlásra  

és lakásbővítésre is lehet igényelni. A rendkívül 
kedvező, 3%-os hitel összege az 50 millió 

forintot is elérheti a vállalt gyermekek  
számától függően.

Tovább bővül a falusi CSOK. A támogatást  
az 5 ezer fő alatti településeken lehet igénybe 

venni új ház építésére és vételére, vagy használt 
ingatlan vásárlására és bővítésére.  

A gyermekek számától függően a támogatás  
15 millió forintig terjedhet.

     kormany.hu
  facebook.com/kormanyzat

  youtube.com/user/kormanyhu
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